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Aan leden raad
Afkomstig van Burgemeester en wethouders
Datum 19 september 2023
Afschrift aan college, griffie, voorlichting

Beantwoording schriftelijke vragen fractie FlorAalsmeer inzake bibliotheekvoorziening 
Kudelstaart

Op 24 augustus 2023 heeft de fractie FlorAalsmeer schriftelijke raadsvragen ingediend 
inzake onderzoek bibliotheekvoorziening Kudelstaart.
Onderstaand treft u de vragen aan met de beantwoording daaronder.

1. Het college heeft aangegeven bezig te zijn met een visie voor Kudelstaart, 
waarom is de mogelijke terugkeer van de bibliotheek niet als onderdeel 
hierin meegenomen? 
In onze raadsbrief van 7 maart jl hebben wij u op de hoogte gesteld van ons 
voornemen om een gebiedsvisie voor Kudelstaart op te stellen. Dat voornemen is 
herhaald in de procesnotitie Omgevingsvisie. De gebiedsvisie beschrijft de 
demografische ontwikkeling van Kudelstaart in samenhang met de benodigde 
voorzieningen, zoals onderwijs, sport en detailhandel. Wij nemen de mogelijkheid 
van een bibliotheek hierin mee.

2. Als dit onderdeel los kon worden gezien van de visie voor Kudelstaart, 
waarom was het dan niet mogelijk de supermarkt en woningbouw 
Hoofdweg Zuid als los onderdeel ten uitvoer te brengen zoals verzocht in 
moties hierover? 
De bibliotheek kan niet los worden gezien van de visie voor Kudelstaart; zie ook 
het antwoord bij vraag 1.

3. Op welke wijze is dit onderzoek gefinancierd?
Op 15 febr. 2022 heeft uw raad een raadsbrief ontvangen over NPO Aalsmeer 
(Z22-003903). Hierin is onder ‘Bestedingsdoel 1: (Bovenschoolse) maatregelen’ 
aangekondigd dat gemeente Aalsmeer met middelen uit het NPO-Aalsmeer een 
pilot ‘bibliotheek Kudelstaart’ gaat realiseren. Het haalbaarheidsonderzoek is in 
2022 uitgevoerd door DSP en heeft € 26.208,60 gekost. 

4. Kunt u aangeven waarom dit niet bij de kadernota is benoemd?
Het kabinet heeft in febr. 2021 besloten tot een Nationaal Programma Onderwijs 
(NPO). Dit programma loopt vanaf 2022 t/m 2025 en is bij ontvangst van de 
gelden verwerkt in de begroting.

5. Het sluiten van de bibliotheek is in 2012 een raadsbesluit geweest, 
waarom heeft het college de wens dit onderzoek te starten niet vooraf aan 
de raad voorgelegd?
Uit de contacten met het onderwijs bleek er een grote behoefte te zijn aan een 
(jeugd) bibliotheek in Kudelstaart. Hierover is de raad op 15 febr. 2022 per 
raadsbrief geïnformeerd. Om de pilot ‘bibliotheek Kudelstaart’ gefundeerd vorm te 
geven is een haalbaarheidsonderzoek gestart.  
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6. Berichtgeving hierover is niet middels een raadsbrief gedeeld maar via de 
media. Waarom is voor deze weg gekozen en is de raad niet via een brief 
op de hoogte gesteld?
Op 11 juli jl. is de raad geïnformeerd via een raadsbrief over dit onderwerp.

7. Is in het onderzoek rekening gehouden met Place2Bieb, nu gehuisvest in 
het voormalige bibliotheek gebouw? Zo ja, welke beoogde nieuwe locatie 
voor het jeugd/jongerenwerk is/zijn er? Zo niet, wat gebeurd er met de 
herhuisvesting van deze organisatie in Kudelstaart?
Uitgangspunt van het onderzoek was een gezamenlijke huisvestiging van Gro-up 
Buurtwerk en een bibliotheekvoorziening voor de jeugd.

8. Is Place2Bieb op de hoogte gesteld cq meegenomen in dit onderzoek? 
Ja, Gro-up Buurtwerk is betrokken geweest bij het haalbaarheidsonderzoek.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Aalsmeer,
de secretaris, de burgemeester,
drs. Sj. Vellenga mr. G.E. Oude Kotte

Dit document is elektronisch ondertekend. Zie de elektronische handtekening(en) 
rechtsboven op pagina 1.
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